

Glad Tidings

Rus. lyrics by Yulya Lankova

Marty Funderburk
and Daryl Williams

11 *f*

Весть о Божь-ем Сы - не, доб-ру - ю весть я не - су, — не
Glad ti-dings of great joy, ti-dings of com-fort and joy. — Fear

16

бо - йтесь во - зве - ща - ю вам о том, что ро-дил - ся Ии - сус.
not! Be-hold I bring to you glad ti-dings of com-fort and joy.

20 *mf* Soprano Solo

Векам о - жи-дань-я на - стал ко-нец, ког-да а - нгел весть при-нёс: — "Сла-ва
A - ges of wai-ting had reached an end when the he - rald an - gel ap - peared — sa - ying,

24

в вы - шних Бо - гу, мир зе - мле, рож - дён Спа - си - тель Хрис - тос!"
"Peace on earth, good - will to men. Re - joice, the Sa - vior is here."

mp Ууу *mf* Рож - дён Спа-си-тель Хрис-тос!
Re - joice, the Sa - vior is here."

28 *f*

Весть о Божь-ем Сы - не, доб-ру - ю весть я не - су, не
Glad ti-dings of great joy, ti-dings of com-fort and joy. Fear

mf

бо - йтесь во - зве - ща - ю вам о том, что ро-дил - ся Ии - сус.
not! Be-hold I bring to you glad ti-dings of com-fort and joy.

36 *SOLO*

С той чуд-ной по - ры про-шло мно - го лет, но весть э - та всё слы - шна,
A - ges of time have now come and gone since that night in Be - thle - hem,

40

всё та - же нам да - рит свой свет над Ви - фле - е - мом звез - да.
yet still to - day, for all the world, God sends this mes - sage a - gain!

mf *f*

Всё та-кже нам да-рит свой свет над Ви-фле-е-мом звез-да.
Yet still to-day, for all the world, God sends this mes-sage a-gain!

46

Весть о Божь-ем Сы - не, доб-ру - ю весть я не - су, не
 Glad ti-dings of great joy, ti-dings of com-fort and joy. Fear

50

бо-йтесь, во - зве - ща - ю вам о том, что ро-дил - ся Ии - сус. Мы
 not! Be - hold I bring to you glad ti-dings of com-fort and joy. God

54

не за - бу - дем ни - ког - да ту ночь, ког - да Хрис - тос с не -
 rest ye, mer - ry gen - tle-men, let no - thing you dis - may. Re -

58

бес свя - тых спус - ти - лся и ра - дость нам при - нёс.
 mem - ber Christ, our Sa - vior, was born on Christ-mas Day!

4 62

SOLO

SOLO
 Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт.____
 sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim!_

SOPR.
 Мы не за-бу-дем ни-ког-да ту ночь, ког-да Хрис-тос__ с не
 God rest ye, mer-ry gen-tle-men, let no-thing you dis-may. Re-

ALTO
 Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт.____
 Sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim!

TENOR
 Мы не за-бу-дем ни-ког-да ту ночь, ког-да Хрис-тос__ с не
 God rest ye, mer-ry gen-tle-men, let no-thing you dis-may. Re-

BASS

Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт.____
 Sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim!

67

SOLO
 Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт. Гос-
 Sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim! He is

SOPR.
 бес свя-тых спус-ти-лся и ра-дость нам при-нёс.____
 mem-ber Christ, our Sa-vior, was born on Christ-mas Day!_

ALTO
 Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт.____
 Sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim!_

TENOR
 бес свя-тых спус-ти-лся и ра-дость нам при-нёс.____
 mem-ber Christ, our Sa-vior, was born on Christ-mas Day!_

BASS

Пой а-лли-лу-йя, Мес-си-я при-шёл, пусть вся зем-ля_вос-по-ёт.____
 Sing Hal-le-lu-jah! Mes-si-ah has come; let eve-ry na-tion pro-claim!_

71

подь, Ис-ку-пи-тель и Ис-тин-ный Свет, Спа-си-тель, Царь ца-рей! _____
 Sa-vior, Re-dee-mer, the Light of the world. And Je-sus is His name! _____

Ис-ку-пи-тель и Ис-тин-ный Свет, Спа-си-тель, Царь ца-рей! _____
 Re-dee-mer, the Light of the world. And Je-sus is His name! _____

77

ff

Весть о Божь-ем Сы-не, доб-ру-ю весть я не-су, не _____
 Glad ti-dings of great joy, ti-dings of com-fort and joy. Fear _____

81

Repeat the line

бо-йтесь, во-зве-ща-ю вам о том, что ро-дил-ся Ии-сус. Не _____
 not! Be-hold I bring to you glad ti-dings of com-fort and joy. Fear _____

85

бо-йтесь, во-зве-ща-ю я о том, что ро-дил-ся Ии-сус! _____
 not! Be-hold I bring to you great ti-dings of com-fort and joy! _____

92

Спа-си-тель рож-дён! _____
 Com-fort and joy! _____